



HIGHLIGHTS
CIELLO



THE ART OF SITTING

„The art of sitting“ steht für unsere Fähigkeit, gesundes Sitzen und Ästhetik miteinander zu verbinden. Unser Ziel: sich bei der Arbeit wohlfühlen. Bereits 1935 präsentierte Margarete Klöber mit dem gefederten Gesundheitsstuhl „Polstergleich“ den wegweisenden Ansatz für bewegtes Sitzen. Seither ist es unsere Leidenschaft, das Sitzen zu perfektionieren.

“The art of sitting” sums up our ability to combine healthy sitting with aesthetic appeal. Our goal: well-being at work. It all started back in 1935, when Margarete Klöber came up with a ground-breaking approach to dynamic sitting in form of a health chair with spiral springs known as the “Polstergleich”. From that day on, we’ve been passionate about perfecting the way of sitting.



MINIMALISMUS TRIFFT LUXUS

Der Büro-Drehstuhl Ciello sorgt für entspanntes, komfortables Sitzen und überzeugt durch seine schlanke, elegante Silhouette. Ciello begeistert Kreative und Entscheider mit Sinn für Minimalismus im Design und selbstverständlichem Komfort der Luxusklasse. Kein Wunder, dass der Ciello Stuhl bereits 2005 mit dem red dot design award ausgezeichnet und 2006 für den Designpreis der Bundesrepublik Deutschland nominiert wurde.

Konsequent und klar entlastet der Schwung im Rücken dieses Bürostuhls die Wirbelsäule spürbar. Das Geheimnis der minimierten Form besteht in der innovativen DLX® Duo-Latex-Polsterung im Sitz und vollumpolsterten Rücken.

MINIMALISM MEETS LUXURY

The Ciello office swivel chair ensures relaxed, comfortable sitting and offers an impressively slim, elegant silhouette. Ciello is a hit with creative minds as well as decision-makers who prefer a minimal design and expect premium comfort. It's no wonder that the Ciello chair received the red dot design award back in 2005, and was nominated for the German Design Award in 2006.

The clear and consistent design of this office chair's curved backrest supports the spine for relief you can feel. The secret of its compact form lies in the innovative DLX® Duo-Latex upholstery in the seat and fully upholstered backrest.



▲ CIELLO cie99
Bezugsstoff - Leder Premium Plus
Upholstery fabric - Leather Premium Plus



reddot design award
winner 2005

Klöber GmbH
Hauptstraße 1
88696 Owingen/Bodensee
Germany

T +49 (0) 75 51-838-0

kloeber.com
info@kloeber.com

Made am Bodensee